
Protokół Nr  15/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  31 sierpnia  2009 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) zmieniającego uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta 
Białogard na lata 2003-2010 – druk B, 

Przedstawia: Waldemar Marczyk, Naczelnik IM 
 
b) zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2009 – druk C.  

Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
3.  Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1500 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła rozszerzony porządek o projekt oznaczony drukiem D’ w sprawie   
podjęcia realizacji inwestycji polegających na budowie ulic Elbląskiej oraz Chopina w 
Białogardzie (etap II) i protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-3 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał: 
a) zmieniający uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 – druk B, 
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik IM 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał czy w projekcie oznaczonym druk D były te dwie ulice, czy związane jest to 

względami technicznymi? 
Naczelnik IM – odpowiedział, że tak, tylko ul. Elbląska została przełożona na 2010 rok. 

Zarówno na realizację jednej i drugiej ulicy Naczelnik jest przygotowany. 
W.Czurko – pytał czy ul. Chopina jest strategiczna, czy to kontynuacja? 
Naczelnik IM – odpowiedział, że to kontynuacja w kierunku do ul. Górnośląskiej. Naczelnik 

IM uważa, że nie trzeba spieszyć się, bo dojazd jest. Ponadto poinformował, że od bramy 
szpitala jest miejsce na parking. 

Sł.Domański – pytał czy są uwarunkowania zakazujące budowanie przez 5 lat? 
Naczelnik IM – odpowiedział, że finansowanie domu kultury było w 85% i może być 

zakończenie w 2010 roku. 
W.Czurko – uważa, że Pani Skarbnik powinna przyjść na Komisję, zwłaszcza, że wiąże się to 

ze sprawami finansowymi.  
 

W związku z nieobecnością Pani Skarbnik i brakiem informacji odnośnie finansowania 
Komisja nie zajęła stanowiska odnośnie w/w projektu uchwały. Ponadto Komisja odstąpiła od 

omówienia pozostałych projektów uchwał, które miała przedstawić Pani Skarbnik. 
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Ad 3 

 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 15.20 zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 
  

                           Sławomir  Domański 
 


	Przewodniczący  Komisji  

